
 
 
Styrelseprotokoll med Björkhagen - Skepparkrokens vägförening 
Lördag den 23/8 2008 kl 9.00-11.00  hos John Horvat Fåralyckevägen 13. 
 
Fredrik Wennerlund  Bernt Ohlsson  
John Horvat   Gunnar Edéus     
Arne Jönsson  Hans Olov Pettersson  
Håkan Ericson 
 
 

1. Mötets öppnande: Fredrik förklarar mötet öppnat 
 

2. Godkännande av dagordning: Dagordningen godkännes med 
tillägg av Skepparns väg. 

 
3. Genomgång av föregående mötesprotokoll av Fredrik. 

 
4. Val av justerare. Till justerare utsågs: Hans Olov 

 
5. Ekonomisk rapport av Håkan. Tillgångar 08 08 23: 339 000 kr,         

Totala kostnaden 08 är hittills 86 000 kr.  
Vi måste återkalla en fullmakt på Stefan Hedlund, tidigare 
ordförande. Vi har ett bankfack på Gripen som behöver öppnas. 
Håkan kollar upp med banken kring vad som behöver göras för att få 
tillgång till innehållet.  

 
6. Hemsidan / sponsorer: Väldigt få besök på hemsidan, Vi delar ut 

reklam om hemsidan till alla fastighetsägare. Annika Sjöstrand 
mäklare vill ha en länk till sig på vår hemsida. Vi begär 500kr i 
årsavgift. 

 
7. Pågående aktiviteter  

 
 - Lekplatsen: Kerstin Strömberg kommunen bekräftar att vi 
kommer att få ersättning för uppdateringen av lekplatsen under 
2009. Enligt protokollet som gjordes på inspektionen av lekplatsen 
fanns det inga akuta åtgärder. I höst åtgärdar byter vi sand och sarger 
i sandlådan. 
- Asfaltsvägar: Vi har svårigheter med att vägar krackelerar. Peab  
Asfalt gör en inventering av underhållsbehovet som vi sedan kan 
använda som planeringsunderlag för skötseln av våra vägar. Vi tar in 
inventeringen i slutet av januari.  



Bottengarnsvägens asfaltering har vi fått avslag på. Arne beställer en 
trafikmätning av Bottengarnsvägen. 
- Grävtillstånd / byggtillstånd : Funkar inte med BMK -  Arne 
följer upp. Tekniska kontoret sköter däremot sina åtaganden. 
- Papperskorgar / tömning –  Vi hade tydligen inte beställt med 
tömning, nu är det åtgärdat. 
- Grönområden – nästa åtgärd ? Vi diskuterade våra 
ägarförhållanden och skötselområden. Vångaflon rensad   Hans Olov 
går igenom grönområdena och lämnar en uppdragslista till Tommy 
Nordberghs.  
- Sikttrianglar / framkomlighet träd/ häckar . Byggnadsnämnden 
tar hand om vitesförelägganden efter att vi påtalat fastighetsägaren 
vid ett antal tillfällen. Vår policy bygger på tre punkter: 

• Vi identifierar sikthinder i vägområdet 
• Vi påtalar behovet av åtgärd till fastighetsägaren med tydligt 

slutdatum.  
• Vi lämnar över ärendet till Byggnadsnämnden om fastighetsägaren 

vägrar åtgärd. 
- Skepparns väg: Kommunen vill göra en bättre lösning på 
dräneringen av Skepparns väg, vi behöver dock inte betala mer än 
den billigare/enklare lösningen hade inneburit. Vår kostnad kommer 
att ligga på ca 20 000kr. Bernt kollar upp med Kerstin om vad vi 
behöver göra från Vägföreningens sida.  

 
8. Övriga frågor  
Farthinder: Gunnar har tagit fram alternativ. Vi anlitar någon som 
sätter upp och tar ner. 
Barkåkra 22:8 Arne har kollat upp detaljplanenoch kan se att 
förändringar kan uppstå till nästa detaljplan. 
Middag: vårt förslag fredag 26:e september.  

 
9. Kommande styrelsemöten  :  
Tisdag 14 okt Arne Jönsson kl 19-21 Hults lid 15.  
Tis 25 november kl 19-21 Håkan Ericsson Skepparns v 7,  
Tis 20 januari kl 19-21 hos Hans Olov . 

 
10.  Fredrik avslutar mötet 

 
 
_____________________  ____________________ 
Sekr John Horvat   Justerare Hans Olov  Pettersson 


